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Abstract (en)
[origin: US2021301984A1] Method for monitoring a water supply network (1) in an infrastructure object (2) having water pipes (3) and at least one
measuring device (4) for monitoring the water supply network (1) that contains at least the following steps: a) determining at least one structure
parameter (5) which characterizes at least one structure of the infrastructure object (2) or the water supply network (1); b) determining at least one
water parameter (6) using the at least one measuring device (4), and c) determining at least one probability value (7) for water damage, wherein at
least one structure parameter (5) and the at least one water parameter (6) are taken into consideration.

Abstract (de)
Verfahren zur Überwachung eines Wasserverteilsystems (1) in einem Infrastrukturobjekt (2) mit Wasserleitungen (3) und mindestens einer
Messeinrichtung (4) zur Überwachung des Wasserverteilsystems (1), umfassend zumindest die folgenden Schritte:a) Bestimmen mindestens eines
Strukturparameters (5), welcher zumindest eine Struktur des Infrastrukturobjekts (2) oder des Wasserverteilsystems (1) charakterisiert;b) Bestimmen
mindestens eines Wasserparameters (6) mit der mindestens einen Messeinrichtung (4),c) Bestimmen mindestens eines Wahrscheinlichkeitswertes
(7) für einen Wasserschaden, wobei hierbei der mindestens eine Strukturparameter (5) und der mindestens eine Wasserparameter (6) berücksichtigt
werden.
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